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P. 2 bovenaan: we lezen dat de schoolbesturen aangeven dat de procedure uit de 
verordening onderwijshuisvesting in voorliggende besluitvorming niet correct is gevolgd. 
 
Vraag: Wát is niet correct uitgevoerd en wie doet wat? 
Conform de verordening onderwijshuisvesting wordt een aanvraag bij de gemeente voor een 
financiële bijdrage in onderwijshuisvesting (nieuwbouw, tijdelijke uitbreiding) vóór 31 januari 
van het betreffende jaar ingediend. Het college neemt een besluit over of de aanvraag wordt 
opgenomen in het concept- onderwijshuisvestingsoverzicht. In dit overzicht komen alle 
aanvragen te staan met daarbij of ze financieel worden toegekend en in welke mate. De 
onderwijspartijen mogen een zienswijze indienen op dit overzicht en vervolgens neemt het 
college een definitief besluit over het overzicht onderwijshuisvesting. Indien nodig wordt dit 
definitieve collegebesluit verwerkt in de gemeentebegroting.  
 
In voorliggende casus heeft Jenaplanschool De Pandelaar niet binnen de termijn een 
aanvraag ingediend, is er door het college geen besluit genomen om dit op te nemen in een 
huisvestingsoverzicht, hebben de onderwijspartijen geen zienswijze kunnen indienen en 
heeft de gemeenteraad desalniettemin het besluit genomen om per direct financiële 
middelen beschikbaar te stellen.  
 
 
Vraag: Hoe verhoudt zich dat met de afspraken die er liggen? 
De afspraken die er liggen zijn opgenomen in de verordening onderwijshuisvesting en zijn 
(kort samengevat) in de beantwoording van de vorige vraag beschreven.  
 
 
Vraag: Wat is de consequentie van het niet correct volgen van de procedure? 
De consequentie is dat de schoolbesturen geen zienswijze hebben kunnen geven op dit 
besluit en dus eigenlijk niet met elkaar het gesprek kunnen voeren om te bepalen in hoeverre 
de aanvraag omgezet dient te worden in een financiële bijdrage. Dat is wel gebruikelijk om te 
borgen dat de gemeente de middelen die zij heeft voor onderwijshuisvesting gelijk verdeelt 
en een schoolbestuur niet ‘voorgetrokken’ kan worden.  
De schoolbesturen kunnen bijvoorbeeld een zienswijze indienen over de huisvestingsvraag 
(wellicht is er plek in een ander schoolgebouw), of over de geschetste leerlingenprognose 
(wellicht schetst het aanvragende schoolbestuur een te gunstige prognose volgens de 
andere schoolbesturen).  
 
Naar aanleiding van de raadsbesluiten inzake de verbouwingen van de Pandelaar en het 
Commanderij College, hebben de onderwijsbesturen gevraagd aan wethouder Wilmie 
Steeghs om kenbaar te maken aan de gemeenteraad, dat wat hen betreft de verordening 
onderwijshuisvesting gevolgd moet worden en dat dit bij deze aanvragen niet is gebeurd. 
 
 
 


